
Referat til FAU-møte nr. 8 skoleåret 2022-2023 
 
Tid: Onsdag 12. april, kl. 18:30.  
Sted: Hammartun skole 
 
Til stede:  
Asbjørn Brovold Gabrielsen (1. trinn), Natalie Fossgård (4. trinn), Håvard Bakken (5. trinn), Gunnar F. 
Klinge (8. trinn), Camilla Granlien (FAU-leder, 10. trinn) og Hege Karlsen (rektor) 
 
 
 
Agenda 
1. Godkjenning av innkalling 

Godkjent! 

 

2. Godkjenning av referat 

Godkjent! 

 

3. Informasjon fra rektor 

Saken om skolestrukturen går sin gang.  

 

Driften av Hammartun er som vanlig på denne tiden av året; det er hektisk arbeid med timeplaner,  

personalkabal og avslutninger. Tre nye lærere er foreløpig ansatt, og det kommer nok flere ansettelser 

etter hvert. Avdelingslederfunksjonen på ungdomstrinnet blir fordelt utover over flere ansatte 

(vikarinnkalling, eksamensavvikling, elev- og personalsaker og timeplanlegging). 

 

Hammartun har for tiden høyt sykefravær. I skrivende stund er det en kontaktlærer sykemeldt per 

trinn fra første til sjuende. Dette knyttes til helsemessige årsaker, men Karlsen ser at det kan være en 

sammenheng mellom knappe ressurser og meget høyt arbeidspress. Rektor ser med bekymring på 

saken.  

 

4. Evt. informasjon fra FAU-medlemmene 

Enkelte foreldre fra ett trinn er bekymret for ressursmangel og prioriteringer som gjøres. Det må sikres 

at alle får det undervisningstilbudet man har krav på. Saken ses i sammenheng med rektors 

redegjørelse i punktet over.  

 
5. Leseprosjekt (innspill til KFU-møte) 
Skolekontoret ønsker innspill på hvordan vi kan samarbeide om et felles leseprosjekt. Det finnes 
mange gode tiltak allerede (gjennom Pegasus og Litteratur-festivalen). Foreldrestyrt bokvake/bokbad 
på kveldstid kan være et godt initiativ som kan kick-starte både gode lesevaner og leseglede. Gode 
boktips på sosiale medier, bokbytte på skolen og engasjerte og aktive foreldreforbilder som leser er 
viktig. Start med «Hør’a, dagbok!». 
  
6. Fotografering/filming 
FAU er positive til at det utarbeides et forslag til felles retningslinjer for fotografering og filming i 
Lillehammer-skolen, som man kan ta stilling til etter utforming. Bevissthet rundt digital dømmekraft 
og vissheten om hvordan filming påvirker barna bør bakes inn i forslaget. 
  
 
 



7. Ønskede målsetninger for KFU-Lillehammer 

• KFU bør være en arena hvor skolekontoret og politikere lytter til (og svarer ut) innspill fra 
foreldrene. 

• KFU bør være et organ for erfaringsdeling som kan vekke foreldreengasjement, hvor man kan 
høre om andres rutiner, utfordringer og løsninger. 

• KFU bør identifisere hvilke saker hvor Lillehammer-skolen bør ha felles praksis. 

 

8. Nye FAU-medlemmer  

Meldes inn fortløpende! 

 

9. Oppdatering Sparebankstiftelsen  

Hammartun har fått avslag på søknad om spillebord. Hege presenterer et forslag som elevrådet kan ta 

stilling til. Det handler hovedsakelig om antall enheter (buede benker og rette benker) og farger.  

 

10. Positive nyheter fra ulike trinn  

Det at elevene - allerede fra førsteklasse – blir oppfordret til å bruke biblioteket er helt supert! 

Turdager på fredager er positivt. Lek med ChatGTP er fremoverlent. God kommunikasjon med 

foresatte styrker samarbeidet mellom skole-hjem.  

 

11. Eventuelt 

FAU bør ta initiativ til treffkvelder sammen med foreldrene! Enten trinnvis eller på avdelingsvis.  

 
I kjølvannet av et foreldremøte, tipser en FAU-representant om å sikre god informasjonsflyt i forkant 
av møter, slik at man vet at alle kjenner til ulike beskrivelser av skolemiljøet/miljøet på ulike trinn.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Referent: 
Håvard Bakken 
 
 
 


